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Opening 
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Vragenhalfuur 
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Trekking stemcijfer 
Nummer 35, mevrouw De Wit. 
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Mededelingen 
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Spreekrecht voor het publiek 
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Vaststelling van de agenda 
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Lijst ingekomen stukken 
SP  
Brief over schulden voor minima door problemen bij CAK, Briefnummer 7-I-2 
agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De SP wil inzicht in de mate 
waarin inwoners last hebben van stapeling van problemen en mogelijke vertragingen 
in de afhandeling. 
 
Brief over een aangenomen motie Huishoudelijke ondersteuning, briefnummer 7-I-4 
agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk of betrekken bij de discussie 
over de Wmo. De SP is benieuwd naar de mogelijkheden voor Oss. 
 
Brief over transitievisie warmte en biomassa installaties, briefnummer 7-I-6 
agenderen voor de adviescommissie Ruimte. De SP heeft vragen over het gebruik 
van houtige/biomassa centrales.  
 
Brief over een motie Groene Leges, briefnummer 7-I-07 agenderen voor de 
adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De SP wil dezelfde mogelijkheden voor Oss 
bespreken. 
 
Brief over de kadernota 2022 van het Werkvoorzieningschap, briefnummer 7-I-10, 
agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. Bespreking is afhankelijk 
van beantwoording van technische vragen. 
 
Brief over de verkeerssituatie Maasdijk, briefnummer 7-I-11, samen met het 
antwoord van de wethouder agenderen voor de adviescommissie Ruimte. De SP wil 
reageren en is benieuwd naar de wensen die het college op het gebied van 
vergbetering van verkeersveiligheid heeft ingebracht bij het project Meanderende 
Maas. 



 
Brief over de fietstunnel Ussenstraat/Kennedybaan, briefnummer 7-I-12, agenderen 
voor de adviescommissie Ruimte. De SP vindt het schoonhouden van deze en andere 
fietstunnels erg belangrijk voor de veiligheidsbeleving van gebruikers en wil weten 
wat het beleid is van de gemeente en hier eventueel op reageren. 
 
Brief over snoeiwerkzaamheden, briefnummer 7-I-15,  agenderen voor de 
adviescommissie Ruimte. De SP wil weten welke eisen worden gesteld aan 
aannemers ter voorkoming van schade aan bodem en biodiversiteit. 
 
Brief over gezondheidsrisico’s door houtkachels, briefnummer 7-I-16, agenderen 
voor de Commissie Ruimte. De SP wil graag een reactie van het college op de 
suggestie om het RIVM-stookalert op te nemen in de APV. 
 
Brief over toezichtbevindingen vanuit financieel toezicht, briefnummer 7-I-19, 
agenderen voor de adviescommissie Sociaal-Bestuurlijk. De SP wil graag een reactie 
van de wethouder op de bevindingen. Met name op de statusverlaging naar oranje, 
de negatieve bijstelling die de provincie heeft doorgevoerd en het verzoek om een 
betere onderbouwing van incidentele baten en lasten. 
 
Brief over Ons Welzijn, briefnummer 7-I-22,  agenderen voor de adviescommissie 
Sociaal Bestuurlijk. De SP wil weten wat de status is van dit document en welk 
vervolg eraan wordt gegeven. 
 
Antwoord op de artikel 41 vragen van de SP over zonneveld op het terrein van de 
RWZI Oijen, briefnummer 7-II-4,  agenderen voor de adviescommissie Ruimte. SP 
wil graag reageren. 
 
Antwoord op de artikel 41 vragen van SP over gedupeerden toeslagenaffaire 
kinderopvang in Oss, briefnummer 7-II-7, agenderen voor de adviescommissie 
Sociaal Bestuurlijk. De SP wil deze brief terug laten komen in de Commissie Sociaal 
Bestuurlijk omdat er inmiddels meer informatie is. 
 
Antwoord op de artikel 41 vragen van SP over rammelklinkers in Berghem, 
briefnummer 7-II-8, agenderen voor de commissie Ruimte. De SP verzoekt dit 
antwoord, samen met het antwoord op de vervolgvragen, door te geleiden naar de 
Commissie Ruimte om een reactie van de andere fracties te vragen. 
 
Brief over uitstel raadsvoorstel verkenning Duurzame Polder, briefnummer 7-I-22, 
betrekken bij de behandeling van Duurzame Polder.  
 
CDA 
Brief over samen werken aan een vitale vereniging Herpen, briefnummer 7-I-18, 
agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil samen met de 
overige fracties van gedachten wisselen.  
 
Brief over toezichtbevindingen vanuit financieel toezicht, briefnummer 7-I-19, 
agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil bespreken wat 
de consequenties zijn.  
 
Brief over ONS Welzijn en de activiteiten, briefnummer 7-I-22, agenderen voor de 
adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil naar aanleiding van de update de 
ontwikkelingen bespreken.  
 
D66 
Brieven over Duurzame Polder, briefnummers 7-I-1 en 7-I-11, agenderen bij 
bespreking van het dossier Verkenning Duurzame Polder.  
 
Brief over werken aan een vitale vereniging Herpen, briefnummer 7-I-18, agenderen 



voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie vraagt de wethouder wat de 
impact is van deze ontwikkeling.   
 
Brieven over ontwerpbestemmingsplan Wal Kwartier, briefnummers 7-III-5 en 7-III 
6, agenderen voor de adviescommissie Ruimte. De fractie heeft vragen aan de 
wethouder over de voortgang van het Walkwartier.  
 
GroenLinks 
Brief over transitievisie warmte en biomassa installaties, briefnummer 7-I-6 
betrekken bij bespreking warmtevisie 
 
Brief over snoeiwerkzaamheden, briefnummer 7-I-15 agenderen voor de 
adviescommissie Ruimte. GroenLinks heeft vragen over de manier waarop er 
gemaaid wordt in Oss. 
 
PvdA 
Brief over schulden voor minima door problemen bij CAK, briefnummer 7-I-2, 
agenderen voor de adviescommissie Sociaal Bestuurlijk. De fractie wil aandacht 
vragen en als het kan een signaal afgeven aan de Tweede Kamer en bespreken of er 
ook bereidheid is in 2021, net als andere gemeenten in Brabant, het tarief voor 
minima bij te stellen. 
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Voorkeursscenario Ontmoeten en Sport in NOK 
Besluit 
Unaniem aangenomen 
 

9 
 

Wijziging Gemeenschappelijke Regeling GGD Hart voor Brabant 
Besluit 
Unaniem aangenomen 
 

10 
 

Aanpassing van Verordening en Nadere regels jeugdhulp Oss 
Besluit 
Unaniem aangenomen 
 

11 
 

Belastingvoorstel 2021 
Besluit 
Unaniem aangenomen 
 
Stemverklaring VDG: Aangaande de verordening afvalstoffenheffing 2021. De VDG 
kan daarmee instemmen, maar wel met een korte opmerking. Onlangs zijn inwoners 
per brief geïnformeerd over de nieuwe systematiek en de tarieven. Deze brief blonk 
niet uit in duidelijkheid en de fractie heeft hierover een aantal kritische opmerkingen 
ontvangen. Het leek er zelfs op alsof de brief door een derde partij was aangeleverd, 
we zijn immers anders gewend van de gemeente. De fractie wil erg graag hiervoor 
aandacht vragen van het college bij de vervolgcommunicatie. 
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BSOB bestuursrapportage II 2020 incl. begrotingswijziging 2020 
Besluit 
Unaniem aangenomen 
 

13 
 

Ontwikkelagenda inwoners met een psychische kwetsbaarheid 
Besluit 
Unaniem aangenomen 
 

14 
 

Vaststellen bestemmingsplan Herziening 2 – Bestemmingsplan Berghem 
Dorp – 2015 
Besluit 
Unaniem aangenomen 
 



15 
 

Vaststellen bestemmingsplan Korte Heistraat 2 – 4 
Besluit 
Unaniem aangenomen 
 

16 
 

Tijdelijke wet maatregelen Covid-19 
Besluit 
Aangenomen 
(Voor: SP, Beter Oss, D66, GroenLinks, PvdA, VDG, CDA en VVD) 
Mevrouw Bos (GroenLinks) heeft zich onthouden van stemming  
 
Stemverklaring Ester Bos (GroenLinks): Ik ben er erg bezorgd over dat er een nieuw 
virus is waardoor mensen ziek worden en overlijden, en het is heel belangrijk dat we 
als samenleving mensen hiervoor proberen te beschermen. Maar ik ben het er niet 
mee eens dat bij wet onze grondrechten worden ingeperkt. Ik kan er echter niet op 
tegen zijn dat we als gemeente beleid vaststellen om op zo democratisch mogelijke 
manier met deze wet om te gaan, en dan kan ik niet met elkaar verenigen. Dus 
daarom zal ik me onthouden van stemming over het voorstel. 
 
 

16.a 
 

Motie gratis mondkapjes voor minima 
 
19 stemmen voor, 16 stemmen tegen 
 
Besluit 
Aangenomen 
(Voor: SP, Beter Oss, D66, GroenLinks, PvdA  Tegen: VDG, CDA en VVD) 
  
Stemverklaring Ester Bos (GroenLinks): Het RIVM gaf aan dat er onvoldoende bewijs 
is dat mondkapjes werken tegen het voorkomen van  besmetting en er is voldoende 
bewijs dat ze bij verkeerd gebruik schadelijk zijn voor onze gezondheid. Zelf krijg ik 
binnen een paar minuten knallende koppijn en bij een persconferentie is ook nog 
eens gezegd dat ze nuttig zijn voor experimenten met gedragsbeïnvloeding. 
Daarom kan ik er niet achter staan dat mensen bij wet verplicht worden om 
mondkapjes te gebruiken. Maar helaas is door die wet deze motie juist wel zeer 
noodzakelijk, want ik moet er niet aan denken dat iemand die een mondkapje niet 
kan betalen daar ook nog eens een boete voor krijgt. Dat moeten we voorkomen. 
Dus daarom zal ik, met pijn in mijn hart en met veel bezorgdheid voor de motie 
stemmen.  
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Evenementenbeleid Oss 2020 
Besluit 
Unaniem geamendeerd aangenomen 
 

17.a 
 

Amendement van 85 naar 80 dB 
Niet in stemming gebracht 
 

17.b 
 

Amendement locatieprofielen vaststellen door gemeenteraad 
Besluit 
Unaniem aangenomen 
 

17.c 
 

Amendement afvalplan opstellen bij bepaalde evenementen 
Besluit 
unaniem aangenomen 
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Vaststellen bestemmingsplan Crematorium Docfalaan Oss – 2020 
Besluit 
Aangenomen 
(Voor: SP, VDG, CDA, VVD, D66, GroenLinks, PvdA Tegen: Beter Oss)  
 



Stemverklaring Beter Oss: Een crematorium hoort wat ons betreft niet in een 
woonwijk. Wij denken dat er mogelijkheden zijn binnen Oss voor een betere, en 
geschikte locatie zonder overlast. We maken ons ernstig zorgen over de overlast 
voor de direct omwonenden. 
Wij zullen dan ook niet instemmen met de vaststelling van dit bestemmingsplan.  
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Duurzame Polder 
Dit dossier is voorlopig verplaatst naar de raadsvergadering van 28 januari 2021. 
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Voortgangslijst moties 
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Moties vreemd aan de orde van de dag 
Besluit 
Geen opmerkingen 
 

22 
 

Voorstel tot het houden van een besloten vergadering 
 

23 
 

Sluiting 
 

 
 


